

Château Dampierre sur Boutonne Outing 15 March

The Château is open on Wednesdays afternoons from 14:00 for guided tours of the interior. Therefore we propose meeting up between 10:30 and 11:00 for coffee, then going for lunch at a restaurant followed by the visit to the Chateau. John & Jean Mooyman has made the offer of finishing the visit at his house, before going home.

The Proposed Itinerary is:

Meet in Loulay at the Le Loulay Bar, 10 Pl. du Gén de Gaulle, 17330 Loulay.

We will then leave around 12:00 to drive in convoy the short distance to the restaurant: Les Sources du Moulin de Migre 20 route du moulin 17330 MIGRÉ
For lunch booked for 12:30. The web site: <https://www.mouлиндemigre.com>

After Lunch we will drive in convoy about 20 minutes to the Chateau for the guided tour of the chateau and visit the gardens. The tour will be booked to start about 15:30 to allow plenty of time for lunch:

Château de Dampierre-sur-Boutonne 10 Pl. du Château, 17470 Dampierre-sur-Boutonne. The web site : <https://www.chateaudampierre.fr>

Following the château visit we have been invited to John & Jean Mooyman's to finish the trip before returning to our respective homes.

Sortie au Château Dampierre sur Boutonne 15 mars

Le Château est ouvert le mercredi après-midi à partir de 14h00 pour des visites guidées de l'intérieur. Nous proposons donc de nous retrouver entre 10h30 et 11h00 pour un café, puis d'aller déjeuner dans un restaurant suivi de la visite du Château. John & Jean Mooyman a proposé de terminer la visite chez lui, avant de rentrer chez lui.

L'itinéraire proposé est le suivant :

Rendez-vous à Loulay au bar Le Loulay 10 Pl. du Gén de Gaulle, 17330 Loulay.

Nous partirons ensuite vers 12h00 pour parcourir en convoi la courte distance qui nous sépare du restaurant : Les Sources du Moulin de Migre 20 route du moulin 17330 MIGRÉ

Pour le déjeuner prévu à 12h30. Le site web :

<https://www.mouлиндemigre.com>

Après le déjeuner, nous roulerons en convoi pendant environ 20 minutes jusqu'au château pour la visite guidée du château et la visite des jardins. La visite commencera vers 15h30 afin de laisser suffisamment de temps pour le déjeuner :

Château de Dampierre-sur-Boutonne 10 Pl. du Château, 17470 Dampierre-sur-Boutonne. Le site web : <https://www.chateaudampierre.fr>

Après la visite du château, nous avons été invités chez John & Jean Mooyman pour terminer le voyage avant de rentrer dans nos foyers respectifs.